
Kaj je novega
s telefoni

Krajani Vnanjih in Notnnjih Goric ie tretji mesec
združujemo sredstva po 50.000 din mesečno za na-
peljavo lelefona. V tem času se je skupni gradbeni
odbor večkral sestaJ in obravnaval nastajajočo pro-
blemaliko. Ktr PTT do dogovorjenega roka ni pred-
ložila dokončnih rešitev, se je pojavilo vprašanje kaj
storiti z denarjem, da bi ohranili njegovo realno
vrednost oziroma ga oplemenitili. Kljub večkralnim
dogovorom v posameznih OZD. denarja nismo mo-
gli plasirati po dovolj ugodnih pugojih, zato smo se
odločili, da ga vežemo v banko. Ker tudi banke nc
ponujajo enakih pogojev, smo iskali najugodnejšo
rešitev. Zdaj so srcdslva vezana za tri mesece v Ljub-
Ijanski banki, v tem času pa se nameravamo 9 PTT io
predstavniki občine dokonČDO dogovoriti o realizad-
ji projekU.

Predvidene koordinacije v mesecu septembru na
občinski ravni ni bilo, skiicana je bila šele 13. 11.
1987, vendr le-ta ni prinesla želenih učinkov, zato je
gradbeni odbor za izgradnjo PTT omrežja KS Vna-
nje in Notranje Gorice na svoji seji, dne 19. 11. 1987
sprejel sklep, da predlagamo takojšen sestanek
s predsednikom OK SZDL in predsednikom občin-
skega izvršnega sveta. Na tem sestanku želimo raz-
jasniti vse nejasnosti, ki so se pojavile v zvezi z reali-
zacijo akcije, kakor tudi pridobiti konkretnejše od-
govore PTT, ki akcijo strokovno vodi.

Ocenjujemo, da smo v dosedanjem poteku akcije
realizirali večino postavljenih ciljev, vendar so ostala
določena vprašanja nedorečena. Dorcči jih bomo
moral skupaj s predstavniki PTT in občine.

Pripravljen imamo tudi osnutek pristopne izjave,
katero bomo, po konzultacijah, posredovali naročni-
kom v podpis, skupaj s tem pa bomo posredovali
naročnikom tudi dokončno ponudbo PTT in zakljiič-
ke razgovora s predstavniki občine.
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